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استان فارس
کازرون

جولان کرونا در کازرون
تعداد کرونایی ها افزایش یافت 

رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کازرون از افزایش 
بیماران مبتلا به کرونا در کازرون خبر داد.

شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  رئیس  برامکی  بندر 
کازرون در گفت وگو با خبرنگار گروه استان های باشگاه 
نفر  یک  آزمایش  کرد:  اظهار  شیراز،  از  جوان  خبرنگاران 
دیگر در شهرستان کازرون مثبت شد و تعداد بیماران مبتلا 

به ویروس کرونا در شهرستان کازرون، به ۵۵ نفر رسید.
شهرستان  در   ۱۹ کووید  به  مبتلایان  از  اینکه  بیان  با  او 
کازرون ۴۲ نفر بهبود یافته اند، تصریح کرد: هیچ فردی در 
بیمارستان بستری نیست و ۱۱ نفر در قرنطینه خانگی هستند.
رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کازرون اضافه کرد: 
شهرستان  در  ویروس  کرونا  به  مبتلایان  تعداد  پیش ازاین، 

کازرون ۵۴ نفر بوده و ۲ نفر نیز جان باخته بود.
رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کازرون بیان کرد: 
شهروندان برای جلوگیری از شیوع ویروس کرونا و سلامتی 
خود، خانواده و جامعه، ارتباط مستقیم اجتماعی را کم کرده، 

در خانه بمانند و از ترددهای غیرضروری خودداری کنند.

فسا

 قنات ۵۰۰ ساله فسا 
جان تازه گرفت

 
جهاد  سازمان  مهندسی  و  فنی  امور  و  آب وخاک  مدیر 
انجام  و  شکنی  رسوب  با  گفت:  فارس  استان  کشاورزی 
در  واقع  ششده  بناب  ساله   ۵۰۰ قنات  برای  مرمتی  اقدامات 
شهرستان فسا، از نو چشمه های آب در این قنات جاری شد 

و این مکان جان تازه ای گرفت.
ایرنا: امیر اسلامی، افزود: طول این قنات، یک هزار و ۳۵۳ 
متر است و هم اینک دبی آب در این مکان از ۱۶ به ۳۵ لیتر 

بر ثانیه افزایش یافته است.
و  به مرورزمان سخت  قنات  این  بدنه و کف  داد:  ادامه  وی 
سنگی شده بود و برای نخستین بار در استان فارس، حجمی 
صورت  قنات  یک  در  شکنی  رسوب  مترمکعب   ۸۰ معادل 

گرفت.
اسلامی، با اشاره به اینکه مرمت و بازسازی این قنات، هفت 
داشت:  اظهار  بود،  پیش بینی شده  برنامه  از  بیشتر  کیلومتر 
طرح  اعتبارات  محل  از  قنات  این  مرمت  عملیات  هزینه 

کمک های فنی و اعتبار ملی تأمین شده است.
وی به رقم اعتبار هزینه شده برای انجام این مرمت اشاره ای 
نکرد. مدیر آب وخاک و امور فنی و مهندسی سازمان جهاد 
کشاورزی استان فارس گفت: پیش از مرمت این قنات، ۵۰ 
از  قادرآباد ششده  باغی روستای  و  اراضی زراعی  از  هکتار 
طریق این قنات آبیاری می شد اما در حال حاضر ۱۰۰ هکتار 
از این اراضی از آب قنات سیراب می شود و ۳۰ خانوار نیز از 

این طریق روزگار می گذرانند. 
شهرستان فسا در فاصله ۱۳۰ کیلومتری جنوب شرقی شیراز 

قرار دارد.
اسلامی همچنین بیان کرد: در سال ۹۸ نیز ۱۲۴ رشته قنات به 
طول ۵۸ کیلومتر و بااعتباری افزون بر ۱۲۰ میلیارد ریال در 
استان فارس مرمت و بازسازی شد که افزایش آبدهی یک 

هزار و ۲۰۰ لیتر بر ثانیه را به دنبال داشته است.
به  قنات  رشته  مرمت ۷۴  در سال ۹۹  اینکه  بیان  با  اسلامی 
طول تقریبی ۳۰ کیلومتر در استان فارس در دستور کار قرار 
دارد، اظهار داشت: از محل اعتبارات استانی سیل، ۷۰ میلیارد 
ریال به این امر اختصاص داده شده است و این مرمت موجب 
افزایش آبدهی ۳۰۰ لیتر بر ثانیه این تعداد قنات خواهد شد.

از  پس  نیز  فارس  استان  خشکیده  قنات   ۵۰ داد:  ادامه  وی 
جاری شده  آنان  در  آب  و  فعال  نو  از  بهاره،  بارندگی های 

است.

استان بوشهر

 خدمات الکترونیکی 
در دادگستری استان بوشهر 

برای پیشگیری از انتقال کرونا 
راه اندازی شد

رئیس کل دادگستری استان بوشهر از اجرای طرح پیشگیری 
و مراقبت از شیوع بیماری کرونا دادگستری های استان خبر 
داد و گفت: در این راستا خدمات الکترونیکی در دادگستری 

استان بوشهر برای پیشگیری از انتقال کرونا راه اندازی شده 
است.

در  جمادی  علی  گناوه،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
شهرستان  ریگ  بندر  دادگستری  در  قضائی  فعالیت  بررسی 
اظهار  کرونا  ویروس  با  مقابله  به  توجه  بر  تأکید  با  گناوه 
فاصله گذاری  و  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  داشت: 

اجتماعی در این عرصه امری مهم و ضروری است.
افزود:  کرونا  با  مقابله  عرصه  در  مردم  از  قدردانی  با  وی 
توصیه های وزارت بهداشت باید در همه عرصه های سلامتی 
جامعه موردتوجه قرار بگیرد تا بتوان زمینه نابودی ویروس 

کرونا را در جامعه فراهم شود.
این  در  اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  دادگستری  رئیس کل 
زمینه خدمات قضائی به صورت اینترنتی و الکترونیکی انجام 
می شود خاطرنشان کرد: این خدمات برای رفاه حال مردم و 
راه اندازی  ویروس کرونا  به  شهروندان  ابتلای  از  پیشگیری 

شده است.
با فساد و  قاطع  بوشهر برخورد  استان  رئیس کل دادگستری 
مقابله با قاچاق را مورد تأکید قرارداد و گفت: کاهش زمان 
رسیدگی به پرونده ها، افزایش کیفیت ارائه خدمت، نظارت 
اهداف دستگاه قضائی  اولویت های  از  بر عملکرد کارکنان 

در استان بوشهر است.
پدیده  با  مقابله  به ویژه  بیت المال  حقوق  حفظ  به  جمادی 
از ساخت وسازهای  زمین خواری و دریاخواری و جلوگیری 
تمامی  عرصه  این  در  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  غیرمجاز 
متولیان و سازمان ها و نهادها باید وارد عمل شوند و قاطعانه 

با متجاوزان به حقوق بیت المال برخورد شود.
و  اشاره  جامعه  در  ارز  و  کالا  قاچاق  مخرب  تأثیر  به  وی 
بر  منفی و مخرب  تأثیری  ارز  و  قاچاق کالا  تصریح کرد: 
اقتصاد و تولید و حتی اشتغال دارد و باید برای جلوگیری از 
این پدیده شوم با اتخاذ تدابیر لازم، برخورد قاطع و قانونی 
با عوامل قاچاق کالا را اعمال شود که در این راستا باید  با 
اجرای طرح های مناسب، محیط را برای قاچاقچیان کالا ناامن 

کرده و نسبت به مهار آن اقدام شود.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر در این بازدید ضمن دیدار 
با مراجعه کنندگان دیدار و ضمن  با کارکنان حوزه قضائی 
توجه به خواسته های آن ها برطرف شدن مشکلات آن ها را 

موردبررسی قرارداد.
فرماندار بوشهر:

 امور جزیره خارگ باید 
با تعامل پیگیری شود 

فرماندار بوشهر گفت: نیاز به حمایت همه جانبه دستگاه های 
خارگ  جزیره  در  پتروشیمی  و  نفت  شرکت های  و  اداری 

داریم و امور این جزیره باید با تعامل پیگیری شود.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
بوشهر، عباس جمشیدی فرماندار بوشهر در مراسم تودیع و 
معرفی بخشدار ویژه خارگ تأکید کرد: باید کرونا را جدی 
بگیریم و همه ضوابط بهداشتی موردنظر وزارت بهداشت در 

تمامی امور باید رعایت شود.
او همچنین با اشاره به رخدادهای پارسال، افزود: شرایط خیلی 
کشور  استان   ۲۵ فروردین،  در  داشتیم،   ۹۸ سال  در  سختی 
خیلی  پشتیبانی  اهالی جزیره خارگ  که  بودند  سیل  درگیر 

خوبی از سیل زدگان خوزستان انجام دادند.
با  بوشهر  شهرستان  در  انتخابات  داد:  ادامه  بوشهر  فرماندار 
سلامت و امنیت کامل برگزار شد و جزیره خارگ شاخصی 

درزمینه برگزاری انتخابات بود.
پشتیبانی  و  حمایت  جهادی،  همت  گفت:  جمشیدی 
شرکت های نفت و پتروشیمی به ویژه شرکت پایانه های نفتی 
ایران در کنترل کرونا ویروس در جزیره خارگ قلب انرژی 

کشور عالی بود.
او با قدردانی از تلاش های بخشدار پیشین خارگ، بیان کرد: 

امور این جزیره باید با تعامل پیگیری شود.
فرماندار بوشهر با بیان اینکه مطالبه گری به حق کمک حال 
دولت خواهد بود، افزود: از شرکت پایانه های نفتی در حوزه 
تشکر  مدارس  سازی  هوشمند  و  اجتماعی  مسئولیت های 
هوشمند  حوزه  در  رتبه  بالاترین  خارگ  جزیره  می کنیم، 

سازی مدارس دارد.
خارگ  جزیره  خاص  شرایط  دلیل  به  کرد:  بیان  جمشیدی 
به  نیاز  داشتیم.  بخشدار جدید، حساسیت خاصی  انتخاب  در 
نفت و  اداری و شرکت های  حمایت همه جانبه دستگاه های 
پتروشیمی در جزیره خارگ داریم که با همدلی و هم زبانی 

بتوانیم خارگ را در مسیر توسعه قرار دهیم.
همدلی خوبی در خارگ وجود دارد

اشاره  با  هم  خارگ  امام جمعه  کمالی  موسی  حجت الاسلام 
دنبال  به  کرد:  عنوان  خارگ،  جزیره  در  همدلی  وجود  به 
مسئولیت نباشیم و مسئولیت باید به سراغ ما بیاید. سعی کنیم 
آنچه خلاف واقع است را مطرح نکنیم و در هر مرحله ای از 

زندگی هستیم هر حرفی را بیان نکنیم.
جزیره  سنت  اهل  امام جمعه  کنعانی  احمد  شیخ  همچنین 
خارگ بیان کرد: هم اکنون وحدت بسیار مناسبی در جزیره 
وجود دارد و این وحدت نیاز امروز و زمینه ساز توسعه آینده 

جزیره خارگ است.
آمادگی صنعت نفت برای توسعه خارگ

مدیرعامل شرکت پایانه های نفتی ایران نیز با اشاره به خدمات 
این شرکت درزمینه خدمات دهی به مردم گفت: صنعت نفت 
مسئولیت های اجتماعی خود را در جزیره خارگ انجام داده 
است و برای ارتقای جزیره خارگ آمادگی همه جانبه داریم.
عباس اسدروز با اشاره به تعامل بین دستگاه اجرایی و شرکت 
پایانه های نفتی ایران در خارگ، افزود: جزیره خارگ یکی 
مناطق مهم راهبردی کشور  و به عنوان نماد مقاومت ایران 
اسلامی است و صمیمت و همدلی کارکرد بسیار مناسبی در 

راهبری امور جزیره داشته است.

میزان بیکاری در خارگ زیر ۲ درصد است
همچنین بخشدار پیشین خارگ بیان کرد: برای نخستین بار 
در چند سال گذشته اعتبار استانی به جزیره خارگ تخصیص 
یافت و در این چند سال ۳۹۰ میلیارد ریال اعتبار تخصیص 
به  در جزیره  زیرساختی  علت طرح های  همین  به  شد؛  داده 

سرانجام رسید.
محمود رضایی با اشاره به اینکه در سال های اخیر برای ۳۴۴ 
نفر شغل ایجاد شد، افزود: میزان بیکاری در جزیره به زیر دو 
درصد رسیده است. همچنین در چهار سال توانستیم مطالبات 
کارگری را به صفر برسانیم؛ به جز یکی یا دو شرکت که 
پیگیری  حال  در  قضایی  در حوزه  این شرکت ها  مشکلات 

است.

 

استان هرمزگان
 

برنامه های تحقق جهش تولید 
در شهرک های صنعتی استان 

هرمزگان تدوین شد
با  هرمزگان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
تأکید بر اینکه در جهت تحقق شعار سال برنامه های جهش 
تولید در شهرک های صنعتی تدوین شده است گفت: عملیات 
اجرایی احداث بزرگترین شهرک صنعتی استان هرمزگان در 

شهرستان جاسک آغازشده است.
در  تسنیم  خبرگزاری  با  گفت وگو  در  زاد  امیری  امیر  سید 
وضعیت  و  تعداد  خصوص  در  گزارشی  ارائه  به  بندرعباس 
برنامه و  استان هرمزگان،  نواحی صنعتی سطح  شهرک ها و 
موردنیاز  زیرساخت های  تکمیل  جهت  شرکت  این  اهداف 
توسعه  احیاشده،  واحدهای  صنعتی،  واحدهای  استقرار 

شرکت ها و درنهایت بهبود فضای کسب وکار پرداخت.
ما  گفت:  استان  در  صنعتی  شهرک های  تعداد  پیرامون  وی 
در سطح استان ۲۶ شهرک و ناحیه صنعتی مصوب داریم که 
تعداد ۲۳ شهرک به بهره برداری رسیده است، کل اراضی در 
اختیار ما، ۴۵۶۷ هکتار است که بخش اعظم آن عملیاتی شده 

و بخش دیگر ساخت وسازها در حال انجام است.
در  هرمزگان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
سراسری  پوشش  و  صنعتی  زیرساخت های  توسعه  خصوص 
آن برای صنایع کوچک و متوسط پیرو اهداف دولت تدبیر 
و امید، اظهار کرد: برای تحقق این هدف، تمام شهرستان های 
ناحیه صنعتی برخوردار  یا  از احداث یک شهرک  استان را 

کردیم.
آغاز عملیات اجرایی بزرگترین شهرک صنعتی هرمزگان 
به   99 سال  پایان  تا  بشاگرد  صنعتی  ناحیه  جاسک/  در 

بهره برداری می رسد
وی افزود: در شرق استان کمبودهایی داشتیم که خوشبختانه 
شهرک  بزرگترین  اجرائی  عملیات  جاسک  شهرستان  در 
صنعتی در استان آغازشده است، همچنین در بشاگرد پروژه 
 ۹۹ سال  پایان  تا  و  کرده ایم  آغاز  را  صنعتی  ناحیه  اولین 

بهره برداری خواهد شد.
امیری زاد گفت: با احداث این دو شهرک صنعتی، در تمامی 
شهرستان های استان حداقل یک شهرک وجود خواهد داشت.

در  شغلی  فرصت  هزار   17 ایجاد  برای  برنامه ریزی 
شهرک های صنعتی استان هرمزگان

ابراز  تولید،  منویات رهبری در سال جهش  به  اشاره  با  وی 
عملیات  استان،  در  موجود  ظرفیت های  بر  تمرکز  با  کرد: 
اجرائی ۴ ناحیه صنعتی جدید و همچنین توسعه زیرساخت های 

۴ شهرک صنعتی تقاضامحور، در دستور کار ما قرار دارد.
هرمزگان   استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
شهرک های  در  مستقرشده  صنعتی  واحدهای  با  رابطه  در 
در  که  سرمایه گذاری  قرارداد  کرد:  اضافه  استان  صنعتی 
قرارداد   ۴۶۳ که  پراکنده  شده اند  استان  شهرک های  سطح 

بهره برداری شده است.
اشتغال  ایجاد  پیرامون  رهبری  فرمایش  بر  تأکید  وی ضمن 
واحدهای  با  حاضر  حال  در  کرد:  اذعان  تولید،  توسعه  و 
بهره برداری شده، ۶ هزار نفر در سطح شهرک ها مشغول به 
فعالیت هستند و با اجرای تمام قراردادها، بیش از 17 هزار 

شغل ایجاد خواهد شد.
وزارت  برنامه های  محور  هفت  به  اشاره  ضمن  زاد  امیری 
صنعت، معدن و تجارت که از سوی رهبری ابلاغ شده است، 
بیان کرد: چهار محور مربوط به شرکت شهرک های صنعتی 
استان ها است که ما در این رابطه، برنامه های استانی خود را 

اعلام کرده ایم.
هرمزگان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
اضافه کرد: آخرین واحد راه اندازی مجدد را در شرایط شیوع 
این واحد  انجام شده،  پیگیری  با  داشتیم که  ویروس کرونا 
بهداشتی در ناحیه صنعتی جائین شهرستان حاجی آباد بعد از 

پنج سال مجدداً راه اندازی شد.
وی ادامه داد: این واحد تنها تولیدکننده الکل طبی در استان 
بوده که در این ایام نیاز استان و کشور را تأمین کرده است 

و موجب اشتغال بیش از ۱۷ نفر شده است.
شهرک های صنعتی تخصصی در هرمزگان ایجاد می شود

امیری زاد در خصوص محور بعدی برنامه های استانی گفت: 
یکپارچه  تخصصی  شهرک های  ایجاد  بحث  محور،  این  در 
صنعتی  شهرک  شده،  احداث  شهرک  اولین  که  داریم  را 
تخصصی صنایع دریایی است که آمادگی جذب سرمایه گذار 
برای فعالیت در صنایع مرتبط با دریا در این شهرک را داریم.
وی در خصوص هدف احداث این نوع شهرک اظهار کرد: 
حوزه  در  ما  بزرگ  صنایع  بین  ارتباط  برای  شهرک  این 
کشتی سازی و صنایع جانبی آن که تأمین کننده نیازهای این 
صنعت است، احداث شده و عملیات اجرایی آن در فاز اول 

به اتمام رسیده است.

استان خوزستان

آبادان

 رایزنی با عراق برای 
بازگشایی مجدد مرز تجاری 

شلمچه ادامه دارد

گفت:  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  سرمایه گذاری  معاون 
مسئولان سازمان منطقه آزاد اروند و عراق در خصوص رفع 
بازگشایی  و  کشور  دو  میان  کالاها  تردد  محدودیت های 

مجدد مرز تجاری شلمچه مذاکره کردند.
پایگاه  از  نقل  به  آبادان،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
جمع  در  موسوی  علی  سید  اروند،  آزاد  منطقه  اطلاع رسانی 
خبرنگاران بابیان اینکه با شیوع ویروس کرونا از 17 اسفند 
98  مرز تجاری شلمچه بسته شد، اظهار داشت: در این مدت 
صادرات کشورمان از راه آبی و از طریق بندر خرمشهر انجام 

می شد.
بازگشایی مجدد مرز شلمچه  افزود: در پی تقاضا برای  وی 
جلسه ای را با حضور معاونت فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
سازمان منطقه آزاد اروند، مسئولین و دستگاه های ذی ربط با 

طرف عراقی داشتیم.
کرد:  بیان  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  سرمایه گذاری  معاون 
نتیجه این نشست علاوه بر اهمیت روابط دوستانه و اقتصادی 
متقابل، تأکید هرچه بیشتر طرفین بر رعایت مسائل بهداشتی 
ازجمله استقرار امکانات ضدعفونی و گندزدایی این مرز برای 

تردد ماشین آلات و نیروی انسانی در این محل بود.
موسوی عنوان کرد: خوشبختانه توافقات کلان انجام و مقرر 
شد هماهنگی های لازم با هنگ مرزی و دستگاه های مربوطه 
صورت گیرد تا در آینده نزدیک شاهد شروع مجدد فعالیت 

اقتصادی در مرز شلمچه باشیم.
استاندار خوزستان:

خوزستان کمبود تخت برای 
بیماران کرونایی ندارد 

کرونایی  بیماران  افزایش  باوجود  گفت:  خوزستان  استاندار 
ولی کمبود تخت درمانی برای این بیماران در استان وجود 

ندارد.
خصوص  در  شریعتی  غلامرضا  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جمع  در  کرونا،  ویروس  از  ناشی  بیماری  وضعیت  آخرین 
خبرنگاران اظهار کرد: آمار ابتلا به بیماری کرونا در استان 
خوزستان رو به افزایش بوده و نسبت به آن چیزی که انتظار 
داشتیم بیشتر است اما آنچه تبلیغ می کنند که استان خوزستان 
منعکس می کنند که  یا تصاویری  دارد  را  افزایش  بیشترین 
در  بیمار  دو  و  نشسته اند  بیمارستان  راهروهای  در  بیماران 
کامل  به طور  و  نیست  این گونه  است،  خوابیده  یک تخت 

کذب است.
وی افزود: در استان خوزستان هزار و ۱۰۰ تخت از ابتدا برای 
بیماران کرونایی در استان اختصاص داده شد که اکنون ۵۲۰ 
تخته آن اشغال شده و اکنون بیش از نیمی از آن خالی است.

بالغ بر ۱۸۰  استان  بیان کرد: همچنین در  استاندار خوزستان 
دادیم؛  اختصاص  بیماران  این  برای  ویژه  سی.یو  آی.  تخت 
البته تعداد تخت های ویژه ما در استان بیش از ۱۸۰ است اما 
از ابتدا این تعداد را برای بیماران کرونایی اختصاص دادیم 

که اکنون ۱۴۱ از این تخت ها اشغال است.
وی با بیان اینکه اوضاع اکنون تحت کنترل ما است، تصریح 
پزشکی  علوم  دانشکده های  و  دانشگاه ها  در  مسئولان  کرد: 
آزمایشگاه های  و  هستند  اوضاع  بررسی  و  نظارت  حال  در 

تشخیصی در استان افزایش پیداکرده است.
استاندار خوزستان با بیان اینکه برخی افراد جامعه فاصله گذاری 
را در استان انجام نمی دهند، گفت: اکنون ۶ آزمایشگاه در 
استان کار تشخیصی را انجام می دهد بر این اساس بیماریابی 

ما بیشتر و سریع تر شده است.
شریعتی با اشاره به اینکه اکنون در استان از اطرافیان بیماران 
نیز تست گرفته می شود، افزود: درگذشته روزانه ۱۷۰ تست 
و  انجام می شود  بالغ بر هزار تست  اکنون  اما  انجام می دادیم 
عمده بیماران ما، بیماران سرپایی هستند و آن ها را قرنطینه 

خانگی می کنیم.
وی با عنوان اینکه اکنون امکانات و تجهیزات پزشکی در 
استان ما وجود دارد و جای نگرانی نیست، اظهار کرد: مردم 
به  و  کنند  دقت  بیشتر  بهداشتی  پروتکل های  انجام  در  باید 
یکدیگر تذکر دهند تا آلودگی ها به حداقل برسد و بیماری 

نیز کنترل شود.
شریعتی گفت: گزارش های روزانه از دانشگاه علوم پزشکی 
دریافت می شود و پیشنهادهای آن ها برای بهبود اوضاع در 

ستاد استانی مبارزه با کرونا و شورای تأمین مطرح می شود و 
هر تصمیمی که برای سلامت مردم لازم باشد با رعایت سایر 

موارد عملی می کنیم.
استاندار خوزستان عنوان کرد: آمار مرگ ومیر ناشی از شیوع 
ویروس کرونا در استان خوزستان روزبه روز در حال بهبود 

یافتن است.
توسعه کشت پکان در دستور کار جهاد کشاورزی خوزستان 
کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
خوزستان گفت: بر اساس برنامه مشترک با مرکز تحقیقات 
گرمسیری  گردوی  تولید  دزفول،  صفی آباد  کشاورزی 

)پکان( در استان توسعه می یابد.
محمدقاسمی نژاد معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد 
با خبرنگار گروه  استان خوزستان در گفت وگو  کشاورزی 
استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، گفت: خشکبار 
غذایی  سبد  در  آن  وجود  لزوم  و  اقتصادی  ارزش  دلیل  به 
خانوار با توجه به ارزش غذایی، توسعه تولید آن از اهمیت 
ویژه ای برخوردار است، گردوی گرمسیری یا پکان هم به 
دلیل پتانسیل ویژه به عنوان محصولی باقابلیت توسعه در استان 

محسوب می شود.
رقم   ۱۱ پیوند  و  تکثیر  عملیات  منظور  همین  به  افزود:  او 
 ،۲ کومانچ  یک،  کومانچ  چوکتا،  کراکینگ،  شامل؛  پکان 
آپاچی، استوارت، پرکیو، ویچتا، ۱۰ جی، ۶ ام و گراتکس 
روی پایه های بذری در مرکز تحقیقات صفی آباد دزفول و 
پکان  نگهداری  و  پیوند  آموزشی  کارگاه های  برگزاری  با 
انجام  خوزستان  استان  منتخب  باغداران  و  نهالستان ها  برای 

شده است. 

استان کهگیلویه و بویراحمد

 مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه 
و بویراحمد عنوان کرد؛

کهگیلویه و بویراحمد پایلوت 
فروشگاه سبز

 

در  پایلوت  به صورت  سبز  فروشگاه  آپ  استارت  طرح 
کهگیلویه و بویراحمد اجرا می شود.

از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
این  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل  هاشمی  اسدالله  یاسوج، 
آپ ها  استارت  گفت:  طرح  این  مجری  با  جلسه  در  استان 
اولیه کار خود  ایده ساده و  با یک  شرکت هایی هستند که 

را آغاز می کنند.
به  و  می کنند  رشد  به سرعت  شرکت ها  این  افزود:  هاشمی 

درآمد می رسند.
فرهنگ  به  سبز  فروشگاه  نگاه  داد:  ادامه  هاشمی  اسدالله 
و  آب  مصرف  کاهش  نو،  انرژی های  از  استفاده  بازیافت، 

سایر نهاده های تولید به منظور حفظ محیط زیست است.
آقای  توسط  سبز،  فروشگاه  آپ  استارت  ایده  داد:  ادامه  او 
رشیدی جهان آباد برای نخستین بار، در اولین جشنواره ملی 

آپ بخش فناوری سبز ارائه شد.
ایده  این  گفت:  استان  این  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
هم اکنون به عنوان طرح برتر عنوان و در جشنواره ای در سال 

۹۸ به عنوان برتر نیز انتخاب شد.
 مدیرکل امور مالیاتی کهگیلویه 

و بویراحمد:
 حذف صفر پول هزینه 

سنگینی بر روی دوش دولت 
خواهد گذاشت

کهگیلویه و بویراحمد مدیرکل امور مالیاتی استان  کهگیلویه 
مواردی  پول  با حذف صفر  من  نظر  به  بویراحمد گفت:  و 
ازجمله عوض شدن پول ها، عوض شدن کتاب ها هزینه بسیار 

سنگینی بر روی دوش دولت خواهد گذاشت.
بیان  با  ایسنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  غفاری  محمدعلی 
پول وجود  به حذف صفر  نسبت  متفاوتی  تحلیل های  اینکه 
ازجمله عوض  مواردی  این کار  با  من  نظر  به  افزود:   دارد 
بر  سنگینی  بسیار  هزینه  کتاب ها  پول ها، عوض شدن  شدن 
روی دوش دولت خواهد گذاشت و این سؤال پیش می آید 
که آیا حذف صفر پول می تواند در این شرایط اقتصادی این 

هزینه ها را جبران کند.
وی تصریح کرد: بدون شک اقتصاددان ها و آدم های برجسته 
بااین وجود  اما  کشور روی این موضوع بسیار فکر کرده اند 

برای این هزینه ها نگرانی های بسیار وجود دارد.
اظهار  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان   مالیاتی  امور  مدیرکل 
که  دیگر  کشورهای  مثل  هم  ما  کشور  خواه ناخواه  کرد: 
این کار را کردند و موفق هم بودند باید به این سمت وسو 
زمان  آیا  تحریم ها  و  اقتصادی  فعلی  شرایط  در  اما  می رفت 

مناسبی است یا نه را باید بسیار فکر کرد.
غفاری تأکید کرد: نگرانی دیگر در موردبحث تورم است که 
جنبه روانی دارد در این مورد که آیا مردم و کشور ما آماده 

پذیرش چنین تغییری هستند.

استاندار هرمزگان با اشاره به اعتبارات عمرانی استان در سال جاری، گفت: مجموع بودجه عمرانی استان هرمزگان در بخش های مختلف در سال 
جاری بالغ بر هزار و شش میلیارد تومان است. به گزارش خبرگزاری مهر، فریدون همتی در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان هرمزگان با 
اشاره به میزان اعتبارات استان هرمزگان در سال ۹۹، عنوان کرد: در سال ۹۹ میزان اعتبارات جاری و هزینه ای استان بالغ بر ۳۸۲ میلیارد تومان است.
وی ادامه داد: همچنین دولت این اجازه را به دستگاه های اجرایی داده تا اعتبارات از محل فروش اموال مازاد دستگاه ها را نیز مورداستفاده قرار دهند.
استاندار هرمزگان با اشاره به اعتبارات عمرانی استان در سال جاری، افزود: مجموع بودجه عمرانی استان هرمزگان در بخش های مختلف در سال جاری 
بالغ بر هزار و شش میلیارد تومان است. همتی تصریح کرد: امیدواریم این بودجه به طور کامل تخصیص یابد تا شاهد روند خوب اجرای طرح های 

عمرانی در استان باشیم.

استاندار هرمزگان:
بودجه عمرانی هرمزگان در سال جاری بالغ بر ۱۶۰۰میلیارد تومان است


